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Abstract (en)
In the method for manufacturing an electric igniter, the configuration of an ignition zone (5) is formed on a carrier material (1) of glass/epoxy resin
by a photoetching process, a resistance layer (5, 6, 6') of CrNi first being precipitated on a carrier foil (8) by cathode evaporation. The resistance
layer (5,6,6') can thus be fastened easily by means of an adhesive layer (7) connected chemically to the carrier material (1). Then, the carrier foil
serving for handling and as protection is removed from the carrier material and the photoetching process is carried out on the circuit board (10)
thus obtained. The ignition zone (5) is exposed with solvent by masking. The igniter manufactured by this method is used in high-acceleration
ammunition. <IMAGE>

Abstract (de)
In einem Verfahren zur Herstellung einer elektrischen Zündvorrichtung wird eine Zündstrecke (5) auf einem Trägermaterial (1) aus Glas-Epoxyharz
durch ein Fotoätzverfahren in ihrer Konfiguration gebildet, wobei zuerst eine Widerstandsschicht (5, 6, 6') aus CrNi auf einer Trägerfolie (8) durch
Kathodenzerstäubung abgeschieden wird. Die Widerstandsschicht (5, 6, 6') kann auf diese Weise leicht über eine Klebeschicht (7), die mit dem
Trägermaterial (1) chemisch verbunden wird, befestigt werden. Danach wird die von der zum Manipulieren und als Schutz dienende Trägerfolie
(8) vom Trägermaterial (1) entfernt und das Fotoätzverfahren auf der nun erhaltenen Leiterplatte (10) durchgeführt. Die Zündstrecke (5) wird durch
Abdecken mittels Lösungsmittel freigelegt. Est wird eine nach diesem Verfahren hergestellte Zündvorrichtung beschrieben, die Verwendung in
hochbeschleunigten Munitionskörpern findet.
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